



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 2

12 September 2023

Dear Parents/Guardians,

**Early dismissal of students on 15 September 2023 and
List of Class Teachers and Assistant Class Teachers**

Please be informed of the following matters:

1. Early dismissal of students on 15 September 2023

Please be informed that “Love Our Home, Treasure Our Country” *National Day Celebration cum Joint School National Education Activities Kick-off Ceremony 2023/2024* will be held at our school on 16 September 2023 (Saturday). One of the Guests of Honour of this important event is Dr. Choi Yuk Lin, JP, Secretary for Education. EDB officers concerned, Principals and Assistant Principals of all Government Secondary and Primary Schools and some non-government schools will be participating in this important ceremony. The grand rehearsal will be held on 15 September 2023 (Friday). To facilitate the smooth running of the ceremony, teachers are assigned with various duties. Only students of the Flag-raising Team, Air Cadet Corps, Red Cross and Scout are required to attend the rehearsal in that afternoon. **All other students will be dismissed at 12:25 pm on 15 September 2023 (Friday).** Students who have served in this event with good performance will be awarded a credit.

2. List of Class Teachers and Assistant Class Teachers

Please be notified that a list of the class teachers and assistant class teachers of each class is available from our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk> → Our Staff) for your easy reference.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二三至二零二四年度
第二號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2023年9月12日

(1) 2023年9月15日學生提早放學

「心繫家國」—— 國慶慶祝暨國民教育活動啟動禮將於2023年9月16日(星期六)在本校舉行，其中一位主禮嘉賓是教育局局長蔡若蓮 JP。教育局相關官員、所有官立中學、小學以及部份非官立學校的校長、副校長將會出席這個重要的典禮。2023年9月15日(星期五)將會進行綵排，為了讓典禮順利進行，教師們會被分派不同的職責，當天學生提早在中午十二時二十五分放學，只有升旗隊、航空青年團、紅十字會及童軍參加下午的排練。在這次活動中表現良好的學生將會獲得優點。

(2) 各班班主任及助理班主任名單

校方已將各班班主任及助理班主任的名單上載到學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk> → Our Staff)，歡迎家長隨時瀏覽。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。